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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
28.05.2012 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XXV / 2012 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 14 radnych ; nieobecny radny Krystian Placzek . 
Nie zgłoszono żadnych wniosków do porządku obrad ,który przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr XXIV  /  2012 z poprzedniej sesji . 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nędza z tytułu wykonania budżetu gminy za 2011 rok; 

 opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 26.4.2012r. 

 wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Nędza absolutorium za 2011 rok; 

 Uchwała Nr 4100/ V /36 / 2012 z dnia 2 maja 2012r.  V Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Nędza; 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu- dz. Nr 197/5 i Nr 197/7 
3) zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji 

i tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją na terenie Gminy Nędza 
 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE .        

8. ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 
 
Ad. 2 
 
Do Protokołu sesji w dniu 30 kwietnia 2012r radny Julian Skwierczyński wniósł  uwagę, że jego wypowiedź w 
trakcie omawiania projektu uchwały w sprawie  zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Śląskiego w sprawie Parku Krajobrazowego Cysterskie Kompozycje Krajobrazowe Rud Wielkich; 
nie została wpisana : 
Przewodniczący RG stwierdził, że nagranie jest i po odsłuchaniu treść wypowiedzi zostanie wpisana. 
 
WG ODSŁUCHANEGO NAGRANIA WYPOWIEDZI PRZEDSTAWIAJĄ SIĘ NASTĘPUJACO:  

58.23)   Teraz proszę popatrzeć na pkt 7 gdzie mówi się o 100 m od linii brzegu itd. … i co to u nas nic 
nie będzie można budować przy linii brzegu, Łęg przykładowo ….  
(1.02.56 ) Ja mam Panie Przewodniczący takie pytanie  … jak my podejmiemy tę uchwałę to wtedy 
zablokujemy jakiekolwiek nasze sprzeciwy, możliwości sprzeciwu i każdy nam zarzuci przecież żeście 
uchwalili i my to robimy dlatego moje zdanie jest takie Panie Przewodniczący żebyśmy tej uchwały 
nie przyjęli . 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie) zatwierdziła Protokół Nr XXIV / 2012 
z sesji w dniu 30 kwietnia 2012 roku. 
 
Ad.3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur oraz brał udział w spotkaniu z 
przedstawicielami klubów sportowych; notatka  wraz z wnioskami zostanie przedstawiona Pani Wójt 
Gminy. 
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Ad. 4 
 
Do przedłożonego „Sprawozdania Wójta Gminy …” nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Ad. 5  
 

1) Przewodniczący RG odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium za 2011 rok, z treścią opinii radni się zapoznali, Przewodniczący RG odczytał 
treść uchwały RIO z dnia 2 maja 2012r., Przewodniczący stałych Komisji RG potwierdzili 
pozytywne opinie dotyczące wykonania budżetu za 2011 rok , Przewodniczący RG po 
odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 11 głosami za ,0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę nr XXV / 187/2012 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nędza  
z tytułu wykonania budżetu gminy za 2011 rok. 
 
Wójt Gminy Anna Iskała podziękowała radnym za udzielone absolutorium , za współpracę i wsparcie 
udzielane przez radnych w tych trudnych latach finansowych. 
 

2) Wójt Gminy omówiła projekt uchwały, są to działki przy dawnym Przedszkolu w Górkach Śl., 
po ich wydzieleniu i zmianie w PZP pod budownictwo jednorodzinne i usługi  dwie z nich 
przeznacza się do sprzedaży ; radny Karol Kalemba zapytał o drogę do działek ; radny Julian 
Skwierczyński zapytał radnych z Górek Śl.  ,czy te działki nie będą potrzebne dla celów 
społecznych ; radny Henryk Postawka odpowiedział ,że pod boisko teren jest za mały , już 
zresztą są dwa boiska przy obiektach sportowych ,plac zabaw dla dzieci jest przy szkole ; 
radny Jan Francus powiedział ,że może teren by był do zagospodarowania, gdyby nie 
zlikwidowano tam przedszkola; innych pytań nie zgłoszono; Przewodniczący RG odczytał 
treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła Uchwałę Nr XXV / 188 / 
2012 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 
  

3) Wójt Gminy powiedziała ,że przedłożony projekt uchwały ma pokazać potencjalnym 
inwestorom ,że jesteśmy otwarci , niech stworzą nowe miejsca pracy i inwestują w Gminie; 
skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda omówiła projekt  ,podkreślając że w § 5 
zapisano ,że zwolnieniu nie podlega działalność handlowa i prowadzenie stacji paliw; 
Przewodniczący RG zapytał, czy warunek zatrudnienia dotyczy tych samych osób - nie , 
dotyczy zachowania etatów; radny Grzegorz Swoboda zapytał ,co ze strefą  ekonomiczną: 
Wójt Gminy potwierdziła, że Gmina nie dysponuje takimi terenami ; radny Krystian Okręt 
zapytał, czy podobne uchwały już funkcjonują w innych gminach ,jak to się tam sprawdziło;  
skarbnik gminy potwierdziła ,że takie uchwały są, ale nie zna skutków ; Wójt Gminy 
poinformowała ,że na terenach do sprzedaży pojawi się tablica duża ogłoszeniowa ;radny 
Henryk Postawka powiedział ,że w gliwickiej strefie ekonomicznej gminy zwalniają 
przedsiębiorców tylko od podatków od nieruchomości ;Przewodniczący RG potwierdził ,że 
proponowane działki mają dobre położenie, pozostaje kwestia uzbrojenia ;radny Julian 
Skwierczyński zapytał ,czy zwolnienia nie dotyczą sklepów; nie zgłoszono więcej pytań.  

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXV / 189 / 
2012  w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie 
nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją na terenie Gminy 
Nędza . 
 
 
Ad. 6 
Na zgłoszone wnioski i zapytania udzielono odpowiedzi na poprzedniej sesji. 
 
 
 
 



 3 

Ad. 7 
Radny Rafał Lincner: 

1) zapytał o termin przeprowadzania zaklejania dziur na drogach w Nędzy, ulice Sosnowa i 
Modrzewiowa są w bardzo złym stanie; Wójt Gminy potwierdziła ,że prace są prowadzone , 
dzisiaj Firma  naprawia nawierzchnie w Babicach; Przewodniczący RG powiedział ,że 
wycinane są dziury i na bieżąco trwa naprawa ; 

 
Radny Jan Francus: 

1) złożył wszystkim samorządowcom życzenia z okazji Dnia Samorządowca ; 
2) zapytał ,czy wpłynęła odpowiedź z Wydziału Nadzoru Prawnego; w czerwcu pojedzie tam 

osobiście;  
 
Radny Grzegorz Swoboda : 

1) wnioskował o oznakowane przejście dla pieszych w Nędzy ( na wysokości zatoczki );  
 
Radny Karol Kalemba : 

1) zapytał ,co dalej ze sklepem GS w Szymocicach , nastąpiła zmiana właściciela budynku; Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że GS nie zgłaszał zamknięcia sklepu czy innych zmian;  

 
Radny Henryk Postawka : 

1) zwrócił się z prośbą o kopię pisma  Nadzoru Budowlanego ( wniosek zgłoszony na 
poprzedniej sesji) ; 

2) wnioskował łatanie dziur na ul. Leśnej i Rudzkiej w Górkach Śląskich , nawierzchnia w 
porównaniu z innymi latami jest dobra, jednak trzeba na bieżąco ją naprawiać;  

3) zapytał o wpis mienia LKS do księgi wieczystej; Wójt Gminy potwierdziła ,że jest gotowy 
projekt; 

 
Radna Alicja Kowol : 

1) zapytała o własność terenu skweru na ul. Szkolnej w Babicach; Wójt Gminy odpowiedziała ,że 
nie jest to własność Gminy ; 

2) zapytała ,co dalej ze Strażą w Babicach; Wójt Gminy potwierdziła ,że dokumentacja jest 
gotowa, poszło zapytanie o cenę ,w czerwcu będzie rozstrzygnięcie;  

 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła:  

1) wnioskował o zabezpieczenie przed korozją metalowych elementów wiaduktów  ;Wójt Gminy 
potwierdziła ,że Gmina może to zrobić we własnym zakresie ,jednak sam stan techniczny 
całych wiaduktów jest bardzo zły ,wymagają remontów; 

 
Radny Julian Skwierczyński: 

1) odczytał zapytanie: czy w Gminie Nędza nikt nie był zainteresowany spotkaniem w 
Pietrowicach W. dotyczącym budowy małych oczyszczalni, można czerpać z ich 
doświadczenia ; Wójt Gminy odpowiedziała ,że jest uchwała Rady Gminy o przystąpieniu do 
budowy kanalizacji ,jest to klasyczna kanalizacja łącznie z oczyszczalnią ścieków ; 
Przewodniczący RG zapytał , w którym momencie w Pietrowicach W. są mądrzejsi;  radny 
Julian Skwierczyński dodał ,że Gmina ta jako druga w Polsce pozyskała środki na taką 
inwestycję; Wójt Gminy powiedziała ,że Gmina nie może jak „ chorągiewka „ zmieniać planów 
jest wyznaczona Aglomeracja, jest  zatwierdzony projekt kanalizacji , a to „że są to ukryte 
szamba „ to takie jest moje zdanie, nie wydaję gminnych pieniędzy bez uchwały ;radny Julian 
Skwierczyński powiedział ,aby takie informacje zamieszczane były w gminnej gazetce, 
stwierdził ,że po roku 2015 jako Gmina będziemy płacić wysokie kary;  

2) zapytał ,że skoro w ramach oszczędności w Gminie likwiduje się szkoły i przedszkola ,to czy 
Gminę stać na dwóch radców prawnych ; Wójt Gminy odpowiedziała ,że stać na to Gminę i że 
nieprawdą jest ,że z powodów finansowych likwiduje się coś w oświacie , chodzi o to że 
procentowy udział wydatków na oświatę w budżecie Gminy rośnie ,a nie idzie za tym wzrost 
subwencji oświatowej , po raz drugi Pan radny chce usłyszeć ,że kłamie - tak jak z podpisem , 

      gdy zarzucał ,że Poczta sfałszowała podpis ,a jest oficjalne pismo Poczty wyjaśniające sprawę                         
      radny Julian Skwierczyński  stwierdził ,że ma informację z Poczty ,że podpis został  
      sfałszowany. 
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Radny Julian Skwierczyński przystąpił do odczytywania interpelacji ,stwierdzając że może 
zgłaszać interpelacje i ustnie i pisemnie. 
Przewodniczący RG stwierdził ,że interpelacje kierowane są do Pani Wójt Gminy i należy je 
przekazywać zgodnie ze Statutem; w tym momencie Przewodniczący RG odebrał głos radnemu 
Julianowi Skwierczyńskiemu. 
 
Ad.8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , nie ma więcej pytań i 
wniosków zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 28 maja 2012 roku o godz.16

17
. 

 
 
 
Na tym Protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała K. Tront 

 


